
Finspångs AIK Friidrott 

Box 15, 612 21  Finspång 

Besöksadress: Grosvads Idrottsplats - Grosvadsvägen 5 

E-postadress: finspangfriidrott@gmail.com 
 

 

Protokoll vid  styrelsemöte i Finspångs AIK Friidrott.  

Datum och tid: 2021-11-23 kl. 20.00 Plats: Messenger, digitalt möte   

Mötesdeltagare: Viktoria, Anders O, Anna, Nina, Robert och Stefan 

 

Ordinarie styrelsemöte 

1. Mötets öppnande 

Ordförande öppnade mötet 

 

2. Fastställande av dagordning 

Inga punkter lades till 

 

3. Val av justerare 

Nina och Robert valdes till justerare 

 

4. Genomgång av föregående protokoll 

Nina gick igenom föregående protokoll, inget att anmärka på. 

 

5. Ekonomi -rapport på läget från kassör 

Viktoria redogjorde för det ekonomiska läget, bidraget från alliansen på 54 000kr har 

nu kommit in.  

En faktura från friidrott öst på 10 000kr för diverse tidtagningsutrustningar samt 

andra diverse mätutrustningar har dykt upp. Nina tog kontakt med Friidrott öst och 

redogjorde för samtalet med dom. 

Robert kollar med Anders och Patrik om nödvändigheten av att hänga på det här 

avtalet 

 

6. Roller i styrelsen -diskussionspunkt (se bifogat underlag) 

Vi samtyckte till rollbesättningen i styrelsen, och inga invändningar. 

Fråga 1 om representant externt Friidrott östsvenska, vem föreslår vi? Robert som 

huvudansvarig med Anders som biträdande föreslaget. 

Fråga 2 Hemsidan vem ska vara kontakt för den? Robbin huvudansvarig, Nina och 

Stefan medhjälpare.  
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7. Uppföljning av träningar 

Robert redogjorde för läget och gul och grön jobbar på, några nya har tillkommit där 

föräldrarna hjälpt till på ett bra sätt.  

Röd Lila är intresset klent vad det beror på är oklart.  

Juluppehåll för träningarna med start V52 är föreslagit. 

Skulle behövas flera tränare till Röd Lila på måndagar i Finspång, Alva är ensam 

tränare som det är nu. 

Nina pratar med tränarna i Gul Grön grupp om att stötta Röd Lila 

 

8. Utbildning ledare -information 

Svårt att få kontakt med Johan för att hjälpa oss med utbildningar, Robert har mailat 

igen.  

En basic del och mera avancerad del är planerad. 

Östsvenska håller på att sätta ihop utbildningar vilket också kan vara en lösning för 

att kunna utbilda våra tränare. 

Nina ställer frågan till Alva om hon vill gå en tränarutbildning. Ställer även en öppen 

fråga om någon mera vill gå en utbildning 

 

9. Medlemsplattform -information 

Nina redogjorde för Laget.se och Svenska lag fördelar och nackdelar. 

Bägge är snarlika funktionsmässigt, men styrelsen står bakom att förordna Laget.se 

 

 

10. Stadium sports camp -information 

Nina redogjorde för kontakten med den organisationen, och vi har fått ett 

erbjudande om att vara medarrangör. Styrelsen tycker att vi undersöker vidare vad 

det innebär. Men intrycket är att det skulle innebära stora insatser från oss. 

 

11. Rekrytering till friidrotten -diskussionspunkt 

Vad bör vi göra för att få tillbaka flera ungdomar i verksamheten? Här kommer några 

förslag. 

- Stefan ställer frågan till Hällestad friidrott om att vi kan samverka med dom. 

- Skol OS är ju bra reklam för att få barn till vår verksamhet. Nina ställer sig positiv till 

att kontakt med kommun om hur det ska utformas. 

- Lappar som sätts upp på skolorna. 

- Annons i Fokus Finspång kan vara ett sätt. 

- Anna kollar vidare hur vi hur vi skulle kunna annonsera  

 

 

 

 

 



12. Övriga frågor  

Anna undrar om träningsavgift för hösten, Styrelsen tycker att vi i höst struntar att 

kräva in den. 

Nina bad om hjälp att samla in alla protokoll för påskrift, Stefan tog på sig att hjälpa 

till det med. 

 

13. Nästa möte 

18/1 2022 och klockan 20:00 på messenger 

 

14. Mötets avslutande  

  Ordförande tackade för dagens möte, och passade på att önska alla en God Jul och 

Gott nytt år. 

 

Protokollet skrivet av Stefan Gustafsson 

 

 

 

Justeras  Justeras  

    

    

 


